
原厂家居三联无框画壁挂装饰画FRAMELESS PAINTING

产品名称 原厂家居三联无框画壁挂装饰画FRAMELESS
PAINTING

公司名称 台山市白沙镇腾迪俐画框工艺制品厂

价格 .00/个

规格参数 材质:中纤板
工艺:印刷写真
装裱:有

公司地址 中国 广东 台山市
白沙镇潮境圩船步管理区Chuanbu Distric,Baisha
Town,T

联系电话 86 750 5432699 13702211313

产品详情

材质 中纤板 工艺 印刷写真
装裱 有 规格 30*30，40*40，50*50，60*

60
品牌 腾迪俐 是否提供加工定制 是

台山市腾迪俐画框工艺厂大量供应无框装饰画，采用2011最先进制作工艺，画面由进口机器数码性写真
，表面覆盖高级哑膜，不反光，防掉色，防水可洗擦拭，清晰自然。板材选用e1（即欧洲一级标准），
不含甲醛，苯等化学物质。

装饰无边界，艺术无止境，摆脱了传统装饰画的边框束缚，是个性张扬、时尚，简约现代家居装饰潮流
。家是一个心灵的憩园，休息的港湾。客厅、餐厅、书房、卧室等等家中的每一个角落，如果在装饰上
出其不意、匠心独具，往往会收到良好的视觉效果。五彩缤纷的装饰画打破了千篇一律、墨守陈规的设
计风格，也反映出居家主人的eq水准。

handery frame arts & crafts factory is a first-class enterprise which professionally produce picture frame, mirror frame,
frameless decorative painting, fashion clock painting.after repeated innovation, we add more europe and america
elements, complementary with heart originality, pursuit vogue and the perfect combination of art. what’s more,
gives customers confidence guarantee of quality and price. products are exported to all over the world. for example;
europe ,america, hong kong, macao, taiwan, etc. quality and after-sale service is our handery forever pursuit of the
highest business objective.

【material and technology】



(1)picture frame, mirror frame: wood, resin is the main material. surface is painted and handmade plate foilinto
operation. glass is 5mm thick plating mercury mirror technology( but aluminum mirror will easy oxidation black)

(2) oil painting: use artistic hand-painted linen meticulously carved

(3)flameless decorative painting, fashion clock painting:use the most advanced production technology by 2011, by
imported machinery digital picture of photo. the surface coverage senior dumb film, not reflective, prevent
discoloration, waterproof can be washed clean, clear and natural. plank choose e1 (namely european level standard)
,excluding formaldehyde, benzene, etc chemicals, clock machine adopts imported super mute machine, machine
warranty period twelve months
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